
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. február 23-i rendes 

nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Andrea-terem Galéria (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 8.)   

 

Jelen vannak: Szűcs Dániel polgármester, Patkós Éva alpolgármester, Batta Attila Viktor 

képviselő, Harmat Mihályné képviselő, Kovács Attila képviselő, Kovács Mihály képviselő, Kötél 

János képviselő, Patkós Lajos képviselő, Rózsa Endre Bertalan képviselő, dr. Siposné Varga Ildikó 

képviselő 

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos aljegyző, Békefi-Mucsi Lídia vagyongazdálkodó, 

Boross Boglárka gazdálkodási és adóügyi osztályvezető, Biriszló Beáta hatósági osztályvezető, 

Vasas István városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető, Szabó Péter városüzemeltetési és 

városfejlesztési osztályvezető helyettes, Szűcs Lajos a Mezőtúri Ipari Park Kft. ügyvezetője, 

Bordács László a Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezetője, Pappné 

Hodos Ágnes jegyzőkönyvvezető 

 

Szűcs Dániel: Rendes nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy 11 fő önkormányzati 

képviselőből jelen van 11 fő, az ülés határozatképes. Az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. 

Jegyzőkönyv hitelesítőknek Harmat Mihályné és Rózsa Endre Bertalan képviselőket kérem fel. 

 

Javasolom, hogy a képviselő-testület a 2023. február 16-án kiküldött meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja meg azzal a módosítással, hogy az eredetileg 3. napirendi pont, mely a 

Mezőtúri Ipari Park Kft. ügyvezetőjének lemondásáról szól, elsőként tárgyaljuk meg, tekintettel 

arra, hogy az érintett ügyvezetőnek más elfoglaltsága van.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Kérném Polgármester urat, rendeljen el 1 perces néma felállást. Holnap lesz 

a szomszédunkban dúló háborúnak az 1 éves évfordulója, február 25. a kommunista diktatúra 

áldozatainak emléknapja.  

 

Szűcs Dániel: Köszönöm a javaslatot, elfogadom. Az elmúlt napokban szomorú hírt kaptunk, mely 

szerint Hegyi István kollégánk elhunyt. Az ő tiszteletére is kérem, hogy 1 perces néma felállással 

emlékezzünk.  

 

A módosítással együtt szavazásra bocsájtom a napirendet, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

20/2023.(II.23.) képviselő-testületi határozata 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2023. február 23-ai rendes nyilvános ülése napirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 48. § (1) 

bekezdése alapján – elfogadja a 2023. február 23-ai rendes nyilvános ülés napirendjét. 
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1. A Mezőtúri Ipari Park Kft. ügyvezetőjének lemondásáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendelete 

módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

3. A települési támogatásról szóló 21/2020. (VIII.27.) számú önkormányzati rendelete 

módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

4. A fogorvosi ügyeleti ellátásról szóló megbízási szerződés módosításáról  

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

5. Az önkormányzat tulajdonában lévő Mezőtúr, belterületi 6302/7 hrsz-ú ingatlan 

értékesítéséről 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

6. A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. szervezésében a 2023. 

évben megrendezésre kerülő közművelődési programokról, illetve Mezőtúr Város 2023. évi 

rendezvényeiről szóló tájékoztató elfogadásáról 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

7. Mezőtúr Város Polgármestere 2023. évi szabadság ütemezésének jóváhagyására 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

8. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

9. Tájékoztató a 2023. január 12. – 2023. február 15. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről, 

eseményeiről  

Előadó: Szűcs Dániel polgármester   

 

10. Bejelentések 

 

 

1. napirendi pont 

 

A Mezőtúri Ipari Park Kft. ügyvezetőjének lemondásáról 

 

Szűcs Dániel: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a határozat szövegében 

módosítást kezdeményezett, mely szerint az áldozatos szó kerüljön ki a határozati javaslatból. Ezt 

követően 7 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület részére. Az 

Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal javasolja elfogadásra. Erről a módosításról én is tudomást 

szereztem, és kértem Jegyző urat küldjék ki a módosított határozati javaslatot, így ennek 

megfelelően terjesztem be ezt a testület elé. A napirendi ponttal kapcsolatban személyes 

érintettségem szeretném bejelenteni.  
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Kovács Mihály: A Pénzügyi Bizottság ülésén, mint a Felügyelő Bizottság tagja, volt egy kérésem a 

Jegyző úrhoz. Erre kérek egy igenlő választ, hogy ezt az anyagot megkapjuk a jövő hét folyamán.  

 

Rózsa Endre Bertalan: A Pénzügyi Bizottsági ülésén volt egy javaslatom, mely szerint az áldozatos 

szót vegyük ki a határozati javaslatból. Kérem, a testületet támogassa.  

 

Szűcs Dániel: Ezt a módosított anyagot küldtük ki délelőtt. A most beterjesztett határozati 

javaslatban ez szerepel.  

 

Batta Attila Viktor: Elfogadom Polgármester úr döntését, de nem értem miért volt erre szükség.  

 

Szűcs Dániel: A Mezőtúri Ipari Park Kft. ügyvezetőjének lemondásáról szól az előterjesztés. Az 

elmúlt hónapokban már volt arról szó, hogy a Kft-nek új ügyvezetője lesz. Erről döntött is a 

Képviselő-testület. Dr. Komáromy Csaba fogja az Ipari Park Kft. ügyvezetését átvenni 2023. 

március 01. nappal. Szűcs Lajos ügyvezetőnek május végéig volt megbízási szerződése. A kettős 

ügyvezetés elkerülése miatt Szűcs Lajosnak le kellett mondania az ügyvezetésről, melyet meg is 

tett. A lemondó nyilatkozatot megkaptam, de a testület döntése szükséges ahhoz, hogy ez 

elfogadásra kerüljön. Hangsúlyoznám, ügyvezető úr azért döntött így, mert nyugdíjba vonulására 

készül. Megerősítem, hogy dr. Komáromy Csaba ügyvezetői munkáját a leköszönő ügyvezető 

segíteni fogja. Kértem, rendszeres kommunikáció legyen közöttük. 2023. március 01-jét követően 

tájékoztatást adunk az átadás-átvétel folyamatáról.  

 

Patkós Lajos: Megköszönöm Szűcs Lajos ügyvezető úr évtizedes, eredményes munkáját. Az Ipari 

Park Kft. alakulásánál már ott volt. Igen nagy része volt abban, hogy Mezőtúrra jött a Syngenta 

Magyarország Kft., egy vetőmagtermesztő vállalat. E mellett számos céget meg tudott nyerni, hogy 

az Ipari Parkban tevékenykedjenek. Kívánom, mások is ennyi eredményt tudjanak felmutatni a 

város érdekében. A nyugdíjas évekhez jó egészséget, hosszú boldog életet kívánok.  

 

Kovács Mihály: Az előző hozzászólásom szeretném pontosítani. A Felügyelő Bizottság részéről 

kértünk néhány olyan állásfoglalást, ami az Ipari Park Kft. könyvelésével kapcsolatos. Kérem Szűcs 

Lajos ügyvezető urat segítse elő a békés átmenetet az átadásnál. A magam részéről én is boldog 

nyugdíjas éveket kívánok.  

 

Szűcs Lajos: Köszönöm az eddigi észrevételt, kritikát, köszönetet. 1998. végén fogalmazódott meg 

a gondolat, mit lehetne kezdeni gazdaságfejlesztési célból a városban. A megvalósulás egy nehéz 

folyamat volt. Lényegében saját kútfőből, előzetes gazdasági és kutatási eredmények nélkül kellett 

elvégezni. Az Ipari Park kivitelezése világszínvonalon is egyedül álló, a határidejét tekintve. 

Először csak elképzelések voltak, és rá 6 hónapon belül már egy üzemcsarnok állt. Ez megfelelő 

koordináció, szakmai alázat, küzdelem nélkül nem teljesülhetett volna. Ez volt a Syngenta 

fejlesztése, melyet még három követett. Többször felkértek előadásra, hogyan sikerülhetett ez. 

Jelenleg is még a Magyar Önkormányzati Ipari Park Szövetség alelnöke vagyok. Úgy gondolom 

volt értelme ezzel foglalkozni. A további működés a tulajdonos döntése. Napjainkban is van olyan 

megkeresés, melynek nem tudunk megfelelni. Van más lehetőség, melynek kiaknázásában az új 

ügyvezetőt maximálisan tudom segíteni. A kft. egy megbízható, stabil adózási forrás. Több 

szakdolgozat elkészítésében segédkeztem. Úgy gondolom, ezek nem elhanyagolható tények.  

 

Szűcs Dániel: A város vezetése nevében szeretném megköszönni az elmúlt évek munkáját. Kérdés, 

észrevétel van-e? Nincs. Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot. Kérem, aki egyetért, jelezze.  

 

A Képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Mezőtúr Város Önkormányzata 

21/2023.(II.23.) képviselő-testületi határozata 

 

a Mezőtúri Ipari Park Kft. ügyvezetőjének lemondásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján- figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra és a 46.§ (2) bekezdés b) pontjára, valamint a Polgári 

Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. tv. 3:25.§ (1) bekezdés d) pontjára - az alábbi határozatot 

hozza:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Szűcs Lajosnak, a Mezőtúri Ipari Park Kft. 

ügyvezetőjének, az ügyvezetői tisztségről történő lemondását 2023. február 28. napjával elfogadja, 

egyúttal a Képviselő-testület megköszöni a Mezőtúri Ipari Park Kft. élén folytatott munkáját az 

ügyvezetőnek. 

 

Határidő: 2023. február 28. 

Felelős:     Patkós Éva alpolgármester 

 

A változásoknak megfelelően az Alapító Okiratot módosítani kell. A Cégbírósághoz a változásokat 

az ügyvezető 30 napon belül köteles bejelenteni. 

 

Határidő: 2023. február 28. 

Felelős:    Mezőtúri Ipari Park Kft. ügyvezető 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 
Önkormányzati és Jogi Osztály 

Mezőtúri Ipari Park Kft.  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Ipari Park Kft., Székhelyén 

 

 

2. napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendelete 

módosításáról 

 

Szűcs Dániel: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal, az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet a 

Képviselő-testület részére. Azokat a tényeket tartalmazza, mely szerint 2022-ben hogyan sikerült 

teljesítenünk tervünket és milyen változások következtek be. Jogszabály szerint az elmúlt évben 
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többször is módosítottuk ezt az önkormányzati rendeletet. Hozzászólás van-e? Nincs. Szavazásra 

bocsájtom a rendelet tervezetet. Kérem, szavazzunk.  

 

A Képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi 

költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendeletének módosításáról szóló 4/2023.(II.24.) számú 

önkormányzati rendeletét.  
 

3. napirendi pont 

 

A települési támogatásról szóló 21/2020. (VIII.27.) számú önkormányzati rendelete 

módosításáról 

 

Szűcs Dániel: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal, az Ügyrendi 

Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet a Képviselő-testület részére. 

A rendelet alkalmazásának vizsgálatánál merült fel egy technikai módosítás, ezt kell átvezetni. 

Kérdés van-e? Nincs. Kérem szavazzunk.  

 

A Képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének A települési támogatásról szóló 21/2020. (VIII.27.) 

számú önkormányzati rendelete módosításáról szóló 5/2023.(II.27.) számú önkormányzati 

rendeletét.  

 

 

4. napirendi pont 

 

A fogorvosi ügyeleti ellátásról szóló megbízási szerződés módosításáról 

 

Szűcs Dániel: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 8 igen szavazattal, az Ügyrendi Bizottság 2 

igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a Képviselő-testület részére. Az orvosi 

ügyeletről van szó, melyet Szolnokon lát el dr. Abkarovics Eduárd. A megkötött szerződés szerint 

35 Ft/fő/év volt a meghatározott díj. Azonban doktor úr jelezte, az energiaárak emelkedése miatt 

kéri a díj emelését, mely 65 Ft/fő/év lenne, 2023. április 01-jétől.  

 

dr. Enyedi Mihály: Mai nap 10 óráig vártunk arra, hogy az a határozati javaslat úgy legyen 

elfogadható, ahogy azt mi kiküldtük. Ennek előfeltétele lett volna, hogy a társulástól megérkezzen 

hozzánk az a szerződés tervezet, amire a bizottságok által tárgyalt határozati javaslatban 

hivatkoztunk. Ez a mai napig nem érkezett meg, ezért úgy döntöttünk, szükséges módosítani a 

határozati javaslatot, melyet felolvasnék: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szolnoki Kistérség Többcélú 

Társulásával (5000 Szolnok, Kossuth tér 9.) a fogorvosi ügyelet ellátására vonatkozó, 2020. 

augusztus 18. napján kötött megbízási szerződést  módosítja, melynek alapján a fogorvosi 

ügyeleti ellátás biztosításához szükséges települési hozzájárulás mértéke 2023. április 01. 

napjától 65 Ft/fő/év összegre módosul 2023. augusztus 31. napjáig. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata a 2023. évi költségvetésében a 65 Ft/fő/év összeg került 

elfogadásra. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Szűcs Dániel 

polgármestert a szerződésmódosítás aláírására.  
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Nem tudjuk elfogadni a határozat mellékletét képező szerződést, mert nem küldték meg, de arra a 

65 Ft-ra hivatkozunk, amit kérnek, hogy fogadjunk el.  

 

Kovács Mihály: A bizottság elfogadta a határozati javaslatot, azzal a kiegészítéssel, hogy a Mezőtúr 

és Vidéke újságban hirdessék meg azt a telefonszámot és címet, ahol az ügyelet működik. Kérjük, 

ha nem sikerül az előjegyzés, akkor a duplájára emelkedett díj ellenében is lássák el a betegeket. 

 

Szűcs Dániel: Köszönöm, meg fogjuk hirdetni. Vélemény van-e? Nincs. A Jegyző úr által 

ismertetett módosított határozati javaslatot fogom szavazásra bocsájtani. Kérem, szavazzunk.  

 

A Képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi módosított határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

22/2023.(II.23.) képviselő-testületi határozata 

 

A fogorvosi ügyeleti ellátásról szóló megbízási szerződés módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv) 13. § (1) bekezdés 4. pontjára, valamint az 

egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. tv. 5. § (1) bekezdés c) pontja alapján – az 

alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szolnoki Kistérség Többcélú 

Társulásával (5000 Szolnok, Kossuth tér 9.) a fogorvosi ügyelet ellátására vonatkozó, 2020. 

augusztus 18. napján kötött megbízási szerződést  módosítja, melynek alapján a fogorvosi 

ügyeleti ellátás biztosításához szükséges települési hozzájárulás mértéke 2023. április 01. 

napjától 65 Ft/fő/év összegre módosul 2023. augusztus 31. napjáig. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata a 2023. évi költségvetésében a 65 Ft/fő/év összeg került 

elfogadásra. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Szűcs Dániel 

polgármestert a szerződésmódosítás aláírására.  

 

Felelős:   Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály 

                                                                    

A képviselő-testületi határozatról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai, Helyben 

6. Ügyrendi Bizottság tagjai, Helyben 
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7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

9. Szolnoki Kistérség Többcélú Társulás 5000 Szolnok, Kossuth tér 9. 

10. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

5. napirendi pont 

 

Az önkormányzat tulajdonában lévő Mezőtúr, belterületi 6302/7 hrsz-ú ingatlan 

értékesítéséről 

 

Szűcs Dániel: A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a Képviselő-testület részére azzal a 

módosítással, hogy a határozat 2. számú mellékletét képező pályázati kiírásba kerüljön bele az 

ingatlan minimális vételára, melynek összege 9.300.000 Ft + ÁFA. Az Ügyrendi Bizottság 2 igen 

szavazattal javasolja elfogadásra a Pénzügyi Bizottság módosítása alapján a határozati javaslatot. A 

kertvárosban van egy ingatlanunk, mellyel kapcsolatban két vállalkozás kereste meg az 

önkormányzatot, vételi szándékkal. A terület értékbecslése megtörtént, pályázat kiírása szükséges. 

A Képviselő-testületnek arról kell ma döntenie, hogy meghirdeti ezt a területet. A pályázati 

kiírásban szerepelni fog az az összeg, melyre a Pénzügyi Bizottság javaslatot tett. A pályázatok 

beérkezését követően vissza jön ez az anyag a testület elé. Ez a terület a gazdasági társaságok 

számára hasznos lehet. Azon az értéken, melyet meghatározott az értékbecslő, és a bizottság is, 

értékesíthető a terület. A befolyt pénzről a testület majd rendelkezhet, mire használja fel.  

 

Kovács Attila: Ha eladunk egy ingatlant vagy értéktárgyat, amely a városnak eddig a vagyonát 

gyarapította, az most csökkenteni fogja. Javaslom, a befolyó összeget olyan dologra fordítsuk, 

mellyel Mezőtúr vagyona gyarapodni fog, pl. az uszoda karbantartására, javítására. Azt, hogy hova 

fogjuk ezt a befolyó összeget költeni, majd a képviselő-testület eldönti.  

 

Szűcs Dániel: Egyetértek, a testületnek közösen kell eldöntenie, mire fordítja a bevételt.  

 

Batta Attila Viktor: Ha jól emlékszem a Pénzügyi Bizottság és az Ügyrendi Bizottság úgy 

határozott, hogy a bevétel címkézett pénz legyen.  

 

dr. Enyedi Mihály: A Pénzügyi Bizottságon elhangzott, hogy címezzük meg és a strandfejlesztésre 

fordítsuk. Arról kell dönteni, hogy most hozunk egy határozatot, miután a pályázati kiírást 

elfogadtuk, vagy ha befolyik a pénz, akkor hozunk döntést. Mindenképp két határozat szükséges.  

 

Kovács Mihály: Az eladást támogatom. Fontos, hogy az ott lévő vállalkozók működni tudjanak. 

Parkolót szeretnének építeni. A két vállalkozás a két végén helyezkedik el az adott területnek. Ahol 

a lakóházak vannak kerítést, vagy sövényt kellene építeni. Ezt a pályázati kiírásba bele lehet tenni?  

 

Szűcs Dániel: Amikor a megkeresés érkezett az önkormányzathoz erről volt-e szó? A vételi 

ajánlatot ez befolyásolhatja.  

 

Békefi-Mucsi Lídia: Erről konkrétan nem volt szó. Előírni ilyet nem lehet, de a pályázatok 

beérkezése után lehetőség lesz a pályázókkal találkozni és ott ilyen egyezség születhet. Akkor lehet 

kikötni, hogy az akkori határozatba kerüljön bele ez a kötelezettség. Amikor a pályázatnak az 

eredményhirdetése lesz, abban a határozatban kerül megfogalmazásra a címkézése ennek a 

bevételnek.  
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Kötél János: A vállalkozóval találkoztam, aki jelezte, hogy szeretne kerítést építeni a lakosság felől. 

Ennek a nyomvonalában sok fa van, azok kivágásra kerülnek.  

 

Szűcs Dániel: Javaslom, először hallgassuk meg a pályázókat. A bevételről és a kiadásról is 

döntenünk kell majd. A költségvetést is módosítanunk szükséges, mert ilyen sor nincs benne. 

Vélemény van-e? Nincs. A Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság módosítási 

javaslatát bocsájtom szavazásra. Kérem, szavazzunk. Megállapítom, hogy 11 igen egyhangú 

szavazattal a módosítást elfogadta a Képviselő-testület. Most a módosított határozati javaslatot 

bocsájtom szavazásra. Kérem, szavazzunk.  

 

A Képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

23/2023.(II.23.) képviselő-testületi határozata  
 

Az önkormányzat tulajdonában lévő Mezőtúr, belterületi 6302/7 hrsz-ú ingatlan 

értékesítéséről 
 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107.§-ra, valamint az önkormányzat tulajdonáról és a vagyonnal való 

gazdálkodás szabályairól szóló 24/2012.(IV.06.) önkormányzati rendelet 5.§-ában biztosított 

hatáskörére – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. A Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat tulajdonában 

lévő belterületi 6302/7 hrsz-ú ingatlan értékesítésére pályázatot ír ki. Az ingatlanra 

vonatkozó pályázati felhívást a határozat 1. számú melléklete, a pályázati kiírást a határozat 

2. számú melléklete szerint elfogadja. A képviselő-testület fenntartja a jogot a pályázati 

eljárás eredménytelenné nyilvánítására. 

 

2. A pályázatot a helyben szokásos módon, és az önkormányzat honlapján meg kell hirdetni. 

 

Felelős:      Szűcs Dániel polgármester                      

Határidő:  2023. május 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. A képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Pénzügyi Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 
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7. Ügyrendi Bizottság, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

9. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

 

 

6. napirendi pont 

 

A Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. szervezésében a 2023. évben 

megrendezésre kerülő közművelődési programokról, illetve Mezőtúr Város 2023. évi 

rendezvényeiről szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Szűcs Dániel: A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal a határozati 

javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testület részére.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Az idén is nagyszerű programokat szervez a Kft. a lakosságnak. A 

hagyományos program mellett, mint például a Túri Vásár, több új is található. Több színházi 

előadás, kiállítás tekinthető meg. Az ArTúr Fesztivál is megrendezésre kerül, mely talán kicsit 

pótolja az elmaradt East Fest rendezvényt. Érdeklődnék, milyen pályázati lehetőségek vannak, 

melyek hozzájárulnának a költségek csökkentéséhez? Szeretnénk kérni ügyvezető urat, hogy egy 

mellékletben tájékoztasson minket arról, hogy egyes programokhoz milyen költségvetést terveztek. 

Köszönöm Bordács László és a Kft. dolgozóinak munkáját.  

 

Szűcs Dániel: Várjuk a további pályázati kiírásokat még, de már most is van benyújtva pályázat. 

Szeretnénk a minisztériumot is segítségül hívni és minden olyan támogatót, aki hozzá tud járulni a 

programok megvalósításához. Köszönöm a vállalkozások eddigi támogatását. Kérjük, ha tehetik 

ebben az évben is tegyenek így. Megrendezésre kerül az ArTúr Fesztivál, a Túri Vásár. Örömteli, 

hogy a tavalyi évben átadott színház és mozi termünkben nem csak mozi élményt kívánunk 

nyújtani, hanem több stand-up est is megszervezésre kerül. Úgy látom, sokan élnek ezzel a 

lehetőséggel, ez nagyon pozitív dolog.  

 

Kovács Attila: Az előterjesztés nagy hiányossága, hogy pénzügyileg átláthatatlan. Kérném 

ügyvezető úrtól, egészítse ki a programtáblázatot a hozzájuk tartozó költségekkel. Így ezt nem 

tudom elfogadni. Az önkormányzatnak is visszajelzés lehetne, hogy a következő költségvetésben a 

Kft. részére milyen támogatást írjanak elő.  

 

Bordács László: A programok összeállítása során - a több éves tapasztalat alapján - már én is 

tudom, melyek a vállalható programok, amire tudunk anyagi fedezetet biztosítani. Viszont az, hogy 

egy program mennyivel kerül többe, mint az elmúlt években, erre van egy technikai rész, ami 

minden évben szokott növekedni. A fellépők esetében van, hogy nem tudjuk 2023-ban milyen 

költséget fognak megnevezni fellépési díjként. A programokat úgy tervezzük, a költségvetésből ne 

fussunk ki, erre mindig nagyon odafigyelünk. A pályázati lehetőségeket mi is nézzük. Az East Fest 

most nem kerül megrendezésre, ezt pótolni mi nem tudjuk, de megpróbáljuk úgy szervezni a 

programokat, hogy a lakosságnak megfelelő legyen. A programtáblázatot kiegészítjük a mi általunk 

tervezett költségekkel, de ez nem biztos, hogy majd az egyeztetések után elég lesz. A 

költségvetésben betervezett támogatást azért nem fogjuk túllépni.  

 

Szűcs Dániel: Azt gondolom városunkban igen sok program van, melyek igen színvonalasak. 

Köszönöm a Kft. minden dolgozójának a munkáját.  

 

Rózsa Endre Bertalan: A beterjesztett anyagot elfogadásra javaslom. Fontosnak tartom, hogy 

megfelelő módon láttassuk a lakossággal azt, hogy bizonyos programoknak milyen költségvonzata 
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van. Legtöbben azok kritizálják ezeket a programokat, akik semmit nem hajlandóak tenni. Ez egy 

gazdag program, a többi településhez viszonyítva versenyképesek vagyunk. Kérném, kellő 

hangsúllyal jelenjen meg, hogy a Túri Vásár 30. évfordulóját ünnepli. A város alapításának dátuma, 

mely 1378., plusz 600 év, tehát 1978-ban volt egy nagy vásár rendezve, ez is kellő nyomatékot 

kapjon. A történelmi feldolgozás során keletkezett dokumentumokat is használják fel a jubileum 

kapcsán és egy kiállítás megjelentetésével is párosuljon. További jó munkát kívánok.  

 

Kovács Attila: Köszönöm Bordács László ügyvezető úr tájékoztatását. Az jó, hogy eddig is szigorú 

és felelősségteljes gazdálkodást folytatott. Módosításként nyújtanám be, hogy ezt a programtervet 

ügyvezető úr egészítse ki és a következő testületi ülésre kerüljön be újra. 

 

Szűcs Dániel: Van-e még kérdés, vélemény? Nincs. A módosító indítványt fogom megszavaztatni, 

mely szerint első olvasat legyen a mai nap ez az anyag és a legközelebbi ülésre, a kért költségvetési 

résszel kiegészítve, jöjjön be és akkor fogadjuk el a tájékoztatót. Kérem, szavazzunk.  

 

A Képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi módosított határozatot hozta: 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

24/2023.(II.23.) képviselő-testületi határozata  

 

a Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. szervezésében a 2023. évben 

megrendezésre kerülő közművelődési programokról, illetve Mezőtúr Város 2023. évi 

rendezvényeiről szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk. (1) 

bekezdés b) pontja alapján az alábbi határozatot hozza:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mezőtúri Közművelődési és Sport 

Közhasznú Nonprofit Kft. szervezésében a 2023. évben megrendezésre kerülő közművelődési 

programokról, illetve Mezőtúr Város 2023. évi rendezvényeiről szóló tájékoztatóját első olvasatnak 

tekinti, továbbá felkéri a Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft.     

ügyvezetőjét, hogy a következő rendes képviselő-testületi ülésre készítse el a kiegészített 

tájékoztatót a 2023. évben megrendezésre kerülő közművelődési programokhoz rendelt tervezett 

költségvetéssel együtt.  

 

felelős: Bordács László ügyvezető 

határidő: 2023. március 30.  

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül:  

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közművelődési és Sport Közhasznú Nonprofit Kft. 
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7. napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Polgármestere 2023. évi szabadság ütemezésének jóváhagyására 

 

Szűcs Dániel: Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot 

a Képviselő-testület részére. Szeretném személyes érintettségem bejelenteni. Tájékoztatásul 

mondom, hogy a beterjesztett anyag már módosult, mert a tegnapi napra már ki kellett vennem egy 

nap szabadságot. Van-e kérdés? Nincs. Kérem, szavazzunk.  

 

A Képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi módosított határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

25/2023.(II.23.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr Város Polgármestere 2023. évi szabadság ütemezésének jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. 

törvény 225/C. § (2) bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Mezőtúr Város Polgármesterének 2023. 

évre meghatározott 25 nap alapszabadság, 14 nap pótszabadság és előző évről 8 nap maradvány, 

azaz összesen 47 nap szabadságát, annak ütemezését a határozat melléklete szerint jóváhagyja.   

 

Határidő: 2023. február 28. 

Felelős:  Patkós Éva alpolgármester 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

8. napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Szűcs Dániel: Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot 

a Képviselő-testület részére.  

 

Kovács Attila: Átnéztem az anyagot és az első oldalon számszaki hibát találtam. A városban 

működő kis boltok, illetve olyan vendéglátó egységek, ahol kerékpár tárolót akarnak bérelni, ne 
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kelljen közterület használatot fizetni. Ezt meg kellene szüntetni. A bejelentési kötelezettséget fenn 

kellene tartani, engedélyt adjunk, de pénzt ne szedjünk ezért. Ezzel motiválnánk a lakosságot, hogy 

kerékpárral közlekedjen.  

 

Szűcs Dániel: Jegyző úrnak jeleztem ezzel kapcsolatosan, egy külön napirendi pontban tárgyaljuk 

meg a testületi ülésen. A közterületi használati engedély kiadásának feltételeit át kell vizsgálni.  

 

dr. Enyedi Mihály: Elfogadom, be fogjuk hozni ezt az anyagot. Bíró László osztályvezető úr néhány 

napja küldte el nekem azt az összehasonlító táblázatát, melyben a mi meglévő tételeinket a 

környező nagyobb városok díjtételeivel összehasonlítja.  

 

Kovács Attila: Az én javaslatom a kerékpártárolókra vonatkozik. Erről minél hamarabb dönteni 

kellene, hogy ne terheljük a hivatal munkáját ezzel. Engedély köteles legyen, de hosszabb távra 

adjuk ki. A közterület felügyelet pedig a tárolók rendeltetésszerű használatát ellenőriznék.  

 

dr. Enyedi Mihály: A díjtételek most még hatályban vannak. Ha módosítjuk a díjakat, utána tudunk 

módosítani egy határozattal. Engedélyezem, és a határozatban a fizetendő összeg 0 forint lesz. 

Amennyiben kivennénk magát a kerékpártárolóról szóló szabályozást a rendeletből, akkor nem 

kellene se kérelem, se határozat, de ott meg az lenne a probléma, hogy nem lenne nyomon 

követhető és visszaellenőrizhető. Úgy tudom elképzelni, hogy 0 forintot állapít meg a testület, 

módosítjuk áprilistól az összes eddig kiadott határozatot. A nyomon követhetőség miatt 

engedélyeznünk kell.  

 

Szűcs Dániel: Van-e még vélemény? Nincs. Kérem, szavazzunk.  

 

A Képviselő-testület 11 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

26/2023.( II.23.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) önkormányzati rendelet 9. §-a 

előírásaira – az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-

testületi határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint 

fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott 

hatáskörben hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesternek az 

önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 

20/2011.(XI.15.) önkormányzati rendeletének 4.§ (4) bekezdése alapján hozott döntéseit 

a határozat 3. számú melléklete szerint jóváhagyja. 
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A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

8. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

9. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

10. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

11. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

12. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

13. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének bizottságai, Helyben 

14. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályai, Helyben 

 

 

9. napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2023. január 12. – 2023. február 15. közötti időszak  

fontosabb intézkedéseiről és eseményeiről 

 

Szűcs Dániel: A tájékoztató kapcsán igyekeztem összefoglalni az elmúlt időszak eseményeit. 

Kérdése van-e valakinek? 

 

Kovács Mihály: 2023. január 23-án a TRV képviselőivel miről történt tárgyalás? A kis Berettyóval 

kapcsolatban egy tanulmányt adtam át, mely a szennyvíz szennyezéséről szólt. Ebben a dologban 

történt-e előre lépés? A Tisza Cipő Zrt. képviselőjével milyen tárgyalás történt? Jelenleg a 

gyáregység üres. Mi a szándéka a bérlőnek ezzel az épülettel? Hasznosítható-e más célra? Akarnak-

e ott további ipari tevékenységet folytatni? Ha nem, vonuljanak ki. A Szolnok Aszfalt Kft. 

képviselőivel miről szólt a megbeszélés?  

 

Szűcs Dániel: A TRV-vel több témát is tárgyaltunk. Ezek közül a legfontosabb az, hogy az elmúlt 

években befizetett bérleti díjból milyen fejlesztéseket hajtottunk végre. Ivóvízhálózat 

rekonstrukciójára, javításokra vagy a szennyvízágazatokban történő javításokra fordíthatjuk ezt a 

bevételt. Egyeztettünk és tájékoztatást adtunk arról, hogy 2023. évben mire szeretnénk felhasználni. 

A költségvetésben beterveztük, milyen fejlesztésekre fordítjuk ezeket az összegeket. A Jegyző 

úrnak átadtam, hogy a szennyezéssel kapcsolatban mintavétel történjék. Ezt a problémát a TRV 

képviselőjének is jeleztem. Kértem őket, amennyiben rendelkeznek olyan információval, amely 

hasznos lehet számunkra, akkor azt adják át részünkre. Ha lesz lényegi információ ezzel 

kapcsolatban, Jegyző úr kérlek, tájékoztasd Kovács Mihály képviselő urat, illetve a testületet.  

 

dr. Enyedi Mihály: Tájékoztatni foglak Képviselő úr.  

 

Szűcs Dániel: A Tisza Cipőgyár területén jelenleg termelő tevékenység nem folyik. Kértem a 

vezetőt nyilatkozzon, terveznek-e valamilyen termelést végezni ebben az ingatlanban. Amennyiben 

nem, akkor mi másra szeretnénk használni ezt az épületet. Azt a tájékoztatást kaptam, hogy 

terveznek termelő tevékenységet végezni, de még tárgyalások folynak ezzel kapcsolatban. Ígéretet 

tett arra, értesítenek minket az eredményről. Ha az általuk tervezett fejlesztések nem valósulnak 

meg javaslom, majd egymás között beszéljünk erről. A Szolnok Aszfalt Kft-vel a kerékpárút 

kivitelezéséről folytattam megbeszélést. Arra kértem ügyvezető urat és a beruházási területvezetőt, 

hogy a kórház előtti szakaszt, a meghatározott időszakon belül fejezzék be, minél kevesebb ideig 

tartsuk fel a közlekedőket. A kelet-nyugati kerékpárút esetében a forrásra emelést megkaptuk. Az 

észak-déliről az információ még nem érkezett meg. Az Ipari Park Kft-vel kapcsolatban a forrás 

ráemelés megtörtént. A szükséges tsz módosítás is megtörtént az Államkincstárnál. Az új kivitelező 

felvonul az Ipari Park Kft. infrastrukturális területére és megvalósítja a félbehagyott munkát. Az 
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előző céggel a szerződést felmondtuk és azt az összeget, ami kint van, peres eljárás útján fogjuk 

érvényesíteni.  

 

Rózsa Endre Bertalan: 2023. február 08-án a Budapesti Kereskedelmi és Vendéglátó Ipari Múzeum 

igazgatója látogatott városunkba. A szatócs múzeum hosszú éveken keresztül áldatlan állapotú volt. 

Kovács Attila frakcióvezetővel is forgattunk ezzel kapcsolatban egy kisfilmet. Fontosnak tartom, 

hogy ezt az értéket is őrizzük meg és méltó helyre kerüljön ez a múzeum. Tudjuk betervezett összeg 

is volt erre – 1.090.000 Ft -, de a megfelelő kiállításhoz még anyagi forrás szükséges. Igazgató úrral 

milyen tárgyalások történtek?  

 

Szűcs Dániel: Dr. Török Róbert igazgató úr szakmai megbeszélést folytatott Pusztai Zsolt igazgató 

úrral, valamint Békefi-Mucsi Lídia vagyongazdálkodóval. A szatócs múzeumot olyan állapotba 

szeretnénk hozni, hogy az látogatható legyen. Dr. Török Róbert igazgató úr jó helyszínnek tartja a 

megtekintett helyiséget. A közelben található a Draskovics gyűjtemény és a mozi és filmszínház, 

talán ez is több látogatót vonz majd. Abban állapodtunk meg, szükség van karbantartási munkálatok 

elvégzésére, valamint klíma berendezés beszerelésére. Márciusban lesz egy következő találkozó, 

akkor megbeszélik, hogy az összeszereléssel kapcsolatban van-e még probléma. Fontos ki végezheti 

a karbantartási munkákat, mert ezeket a bútorokat szakember javíthatja. Ha minden rendben lesz, 

akkor lesz egy időpont az újranyitáshoz, ez akár a Túri Vásár napja is lehet.  

 

Batta Attila Viktor: A traktorok sorozatgyártásáról szeretnék érdeklődni. A közvilágítás 

korszerűsítéséről mit lehet tudni? Több alkalommal történt tárgyalás Herczeg Zsolt országgyűlési 

képviselővel a fejlesztésekkel kapcsolatban, melyről szeretnék tájékoztatást kérni. 

 

Szűcs Dániel: A traktorokkal kapcsolatban sokat lehetett már olvasni az interneten. Egy magyar 

tervező mérnök önmegvalósításáról van szó. Mezőtúron szeretnék gyártani a traktorokat az ipari 

park területén, a MUM gép telephelyén. Kötél Tamás ügyvezető úrral tárgyaltunk arról, mi ennek a 

jelene, hogyan indulhat meg a traktorok sorozatgyártása és főként milyen piacra szánják őket. 

Örömmel tájékoztatott arról, hogy a gépekre igen komoly igény merült fel. Elsősorban külföldre 

szállítanak majd. Azt gondolom, büszkék lehetünk arra, hogy ez városunkban valósulhat meg. Ha 

beindul a gyártás, közösen is megtekinthetjük majd. A közvilágítás megtervezésére három hónapot 

kapott a tervező. A megbeszélésen – Nagy Sándor kollégával – felhívtuk a figyelmét arra, hogy 

szerintünk melyek a legfontosabb szakaszai a városnak. Itt kiemelt figyelmet kell fordítanunk a 

korszerűsítésre. Felsoroltuk azokat az útkereszteződéseket, gyalogátkelőhelyeket, kerékpárutakat, 

ahol még jobb világításra van szükség. Kértük, ne csak a már meglévő lámpatestekre adjon 

árajánlatot, hanem plusz ötven világító testre is. Beszéltünk a tervezővel arról is, hogy olyan 

területekre is kérünk árajánlatot, ahol jelenleg nincs közvilágítás, pl. Laktanya utca. Herczeg Zsolt 

országgyűlési képviselő úrral az elmúlt időszakban több alkalommal egyeztettünk. A fejlesztési 

időszakban rendkívül fontos a forrás ráemelésekről kapott információ.  Megkértem Képviselő urat, 

lobbizzon annak érdekében, mielőbb információkat kaphassunk. A szerződéseknek mindig van 

lejárati határideje, ha későn kapjuk az információt a döntésekről, akkor újabb szerződést kell írnunk 

az adott kivitelezővel. Ezúton is köszönöm Herczeg Zsolt közreműködését. A folyamatban lévő 

beruházásokról is tárgyaltunk. A már elnyert projektekkel kapcsolatosan arról beszéltünk, mikor 

lehet a munkálatokat elkezdeni. A kollégákkal végig beszéljük, melyiket milyen ütemben lehet 

megvalósítani. Hangsúlyoznám, csak olyan projektet engedélyezek elindítani, melynél részletesen 

átnéztek minden kiviteli tervet.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Tudjuk, hogy Hubai Imre, a megyei közgyűlés elnöke volt városunk 

vendége. A közgyűlésen javaslatot tettem, mely szerint a megyében lévő elhagyott bányatavak 

rekultivációs folyamatát pályázati úton gyorsítsuk fel, s tegyük lehetővé a lakosság sport, illetve 

szabadidős tevékenységét. Legutóbbi találkozásunk alkalmával elmondta, ő is rajta van ennek a 
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megoldásán. Ugyanakkor azt is jelezte, hogy a felmerült gazdasági nehézségek miatt a megvalósítás  

egy kicsit lehet tolódik. Ezen a megbeszélésen erről volt-e szó?  

 

Szűcs Dániel: Elnök úrtól megkérdeztem, van-e azóta olyan pályázat ezzel kapcsolatban, amiről mi 

még nem tudunk. Jelenleg azonban nem lát erre lehetőséget. Jelezte, amennyiben lesz, tájékoztat 

minket. Később az MVM képviselőivel és Hubai Elnök úrral a geotermikus energiával kapcsolatos 

megbeszélés volt. Erősen dolgozunk azon, hogy településünkön minta projekt valósulhasson meg. 

Az alattunk lévő termálvíz hasznosításával szeretnénk sok középület fűtését kiváltani. Erre 

szeretnénk valamilyen forrást előteremtetni pályázat vagy központi támogatás segítségével. Van-e 

még kérdés? Nincs. A bejelentések napirendi pont következik.  

 

13. napirendi pont 

 

Bejelentések 
 

Harmat Mihályné: A kardiológiai szakrendelésnek kérése lenne. Egy 24 órás EKG berendezést 

szeretnének vásárolni. A 2022. évi keretem, mely 330.000 Ft, felajánlom erre a célra. Dr. Siposné 

Varga Ildikó is felajánlott 100.000 Ft-ot. A gép beszerzési ára 609.905 Ft. Kérem a többi képviselőt, 

aki szeretné, hozzájárulhat a berendezés megvásárlásához. Megkérlek Polgármester úr, ennek az 

ügyintézését vállald át. A Kávási Sándor utcán ismét süllyed az aszfalt. A Radnóti Miklós úton a fa 

ágai bele vannak nőve a vezetékbe. A Belánnál nagy kátyúk vannak.  

 

Szűcs Dániel: Az EKG megvásárlásához én is felajánlok a keretemből. Küldök egy kör e-mailt a 

képviselőknek, melyben megkérdezem, ki szeretne hozzájárulni. Az említett utcákat a kollégák 

megnézik és visszajeleznek feléd Képviselő asszony. Az Intézményellátó Kft. felé a mai nap 

küldtünk levelet a kátyúzási munkálatokkal kapcsolatban. Megkértem Ügyvezető asszonyt, állítsák 

össze milyen ütemezéssel és technológiával tudják elvégezni ezeket a feladatokat. Amint az időjárás 

lehetővé teszi egységesen, városi szinten szeretnénk megvalósítani. Megvárjuk a levélre a választ és 

utána tájékoztatom a testület tagjait.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Szabó Péternek köszönöm a STOP tábla gyors kihelyezését az Ifjúsági 

lakótelepnél. Lakossági bejelentés történt, mely szerint patkányok vannak a lakótelepen. Hathatós 

és gyors intézkedést kérek.  

 

Szűcs Dániel: Kértem, hogy az oszlopok kihelyezése után a táblákat is szereljék fel. A Rákóczi út és 

Búza út sarkánál a STOP táblát ki kell helyezni, a balesetveszély miatt.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Jegyző úrral egyeztettünk, mely szerint az uszodával kapcsolatban 

munkamegbeszélést szeretnénk tartani. Kérem, ezt a közeljövőben tartsuk meg. A Határ út lakói 

kéréssel fordultak hozzám, mely szerint az úttesten megáll a víz, ezért szükséges az útszéli föld 

megnyesése. A Honvéd utca esetében kérdezném, hogy a szikkasztó árok elkészült-e? A Dózsa 

szobornál található padok rossz állapotban vannak. A kis posta ügyében történt-e változás? A 

tavalyi képviselői keretem a kerékpár tároló megvalósítására ajánlom fel.  

 

Szűcs Dániel: Csütörtökön részt vettem egy szülői értekezleten az uszodában. Itt is szó volt arról, 

hogy szükséges egy megbeszélés. A medence hőcserélője igen rossz állapotban van, a termálvizes 

kút hozama a felére csökkent. Kértem ügyvezető asszonyt azonnal intézkedjen. A kútban a 

szivattyú ki lett cserélve, a hozam helyre állt, a medence vize fokozatosan melegedett az elmúlt 

héten. Az új hőcserélőt megrendeltük, mely március közepén fog megérkezni. A még felmerülő 

problémákat át kell beszélni, erre jelölünk ki egy időpontot. A Postával felvettem a kapcsolatot. Azt 

a tájékoztatást kaptam, hogy a vállalkozó bérli a helyiséget, ezért a belterület karbantartása, 
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fejlesztése az ő kötelezettsége. Ettől függetlenül én kértem a Posta segítségét a karbantartással 

kapcsolatban. A külső rész a Postához tartozik. A felajánlott keretből a kerékpár tároló 

megvalósulhat. A kis postára szükség van, ezért ha a későbbiekben kell segítség, azt meg fogjuk 

tenni. A levélre, ha megérkezik a válasz, tájékoztatást adok.  

 

Kovács Mihály: 2021. évben tettem egy javaslatot, mely szerint a nagy Postán lévő MVM 

ügyfélszolgálatára várakozók részére biztosítsunk egy helyet az önkormányzat épületeiből. Történt-

e ezzel kapcsolatosan előrelépés?  

 

Szűcs Dániel: Mi ezt jeleztük az MVM felé, megköszönték a felajánlást. Amíg több 

humánerőforrást nem tudnak az ügyelet mellé tenni, addig elegendőnek tartják a Postát erre a célra. 

Amennyiben később lesz változás, akkor elfogadják a felajánlást. Mostani tapasztalatom szerint a 

sorban állás már megszűnt.  

 

Kovács Attila: A tegnapi Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzott, hogy március 08-án 14.00 órakor 

lesz egy bejárás a tanüzemmel kapcsolatban. Kérem Harmat Mihályné képviselő asszonyt jöjjön el. 

A bérlőkkel sikerült az új szerződéseket megkötni, illetve az Intézményellátó Kft. ügyvezetője 

benyújtotta a felújítási tervét, melyet el is fogadtunk. A bejárás célja a jelenlegi állapot felmérése és 

ami még szükséges, azt beleépítjük a felújítási tervbe, melynek költsége 40 millió Ft. A vállalkozók 

jelezték, hogy nagy értékű beruházásokat szeretnének elvégezni a bérelt ingatlanokon. Ezekkel az 

összegekkel a bérleti díj 50 %-a erejéig csökkenthetők. Bízom benne, hogy a következő időszak 

fejlődési szakasz lesz a tanüzem esetében. Keresünk arra is lehetőséget, hogy a külső homlokzati 

rész, a kerítés felújítása is megtörténjen. A parkolókat használó vállalkozó ígéretet tett arra, hogy az 

újonnan bérelt területen tárolja majd az autókat. A Képviselő-testületnek van egy jóváhagyott 

munkaterve, a 214/2022.(XI.24.) számon. Ebben szerepelt a költségvetés 2023. február 23-i 

benyújtási határideje, soros ülés keretében. Azt kérem, a jövőben tartózkodjunk a hivatali 

kötelezettségek megszegésétől. Ezt Polgármester úrtól is kérném. A Pénzügyi Bizottság ülésén a 

kátyúzással kapcsolatban a jelen lévők nem tudták melyik költség hol van, kinek a feladata, hol van 

erre forrás biztosítva. A költségvetés benyújtásának határideje február 15., eddig kell a képviselő-

testületi tagoknak megkapnia. Utána van egy négy hetes időtartam, amíg el kell fogadni. Ez pont 

azért van, hogy a kérdéseket meg tudjuk beszélni, és az esetleges módosító javaslatokat át tudjuk 

tárgyalni. Kérem, a jövőben így járjunk el. A költségvetés elfogadását rendkívüli ülés keretében 

semmi nem indokolta. Az SZMSZ-ben le van írva, milyen esetekben kell rendkívüli ülést tartani. 

Szerintem ez nem az. Nem tudom kinek kellett megfelelni. Én értem, hogy a béremelés miatt fontos 

a költségvetés elfogadása, de ha nem fogadtuk volna még el, nem történt volna semmi, mert idővel 

el van fogadva. Legyen ideje a képviselőknek átnézni a költségvetést, így a későbbiekben kevesebb 

kérdés merül fel, melyeket meg kell beszélni.  

 

Szűcs Dániel: Az Intézményellátó Kft. ügyvezetője leadott egy költségvetési tervet, mely nem 

tartalmaz kő és aszfalt anyagköltséget. Írásban megkerestük, hogyan és milyen formában tudja 

elvégezni a kátyúzást. Az anyagköltséget a költségvetésben beterveztük. A költségvetés 

megtárgyalása és elfogadása két külön dolog. Mint pénzügyi bizottság elnöke tudni kellene, hogy 

február 15-ig be kell nyújtania a Képviselő-testület elé a Polgármesternek a költségvetési javaslatot. 

Ez nem egyenértékű azzal, hogy el is kell fogadni. Az Együttes Bizottsági ülésen, és a testületi 

ülésen azt tapasztaltam, hogy nem volt tényleges módosító javaslat vagy kérdés, ami miatt tolnunk 

kellett volna ezt a döntést. Ezért javasoltam, hogy fogadjuk el. Egy módosító javaslat volt Kovács 

Mihály képviselő részéről, ezt mindenki elfogadta és ezt követően fogadtuk el Mezőtúr Város 

költségvetését. Én a jogszabályokat betartottam, nem történt hivatali kötelezettség megszegése. A 

többség szerint ez a költségvetés tervezet elfogadható, a későbbiekben módosítható. A költségvetést 

8 igen szavazattal elfogadtuk. A béremelés mindenkinek fontos. Az is lényeges, hogy 2023-ban 

milyen költségkeretet tudnak tartani, milyen irányvonalak mentén tervezzék az évet az 
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intézmények. Véleményem szerint igenis elfogadásra javasolható volt a költségvetés és köszönöm 

azon képviselőknek, akik korrektül álltak hozzá és elfogadták. Hangsúlyoznám, hogy 2023-ban 

számtalanszor lesz módosítva. Megfelelni Mezőtúr lakosságának kell. Kértem minden dolgozót, 

úgy lássa el a feladatát, hogy mi 16.000.000 emberért dolgozunk. Javaslom Képviselő úr, te is tégy 

így a jövőben.  

 

Kovács Attila: Február 15-ig be kell nyújtani a Képviselő-testület számára. El kellett volna juttatni a 

képviselőknek, hogy legyen idejük átnézni. Egy hétvégénk volt áttanulmányozni, utána volt egy 

összevont bizottsági ülés, majd rá két napra egy rendkívüli ülés. Ezt tartom aggályosnak, ezért 

kértem volna, hogy az általunk elfogadott munkaterv alapján járjunk el. Hiányoltam, hogy a 

részletes kidolgozásnál nem voltunk jelen. Azt gondolom, ma lett volna az ideje a költségvetés 

benyújtásának.  

 

Szűcs Dániel: Köszönöm Képviselő úr, véleményedet tudomásul vettem.  

 

dr. Enyedi Mihály: A kiküldött anyagokat részletesen kell elolvasni. Az előterjesztés egyik lényege, 

hogy feltárjuk azt a jogszabályi hátteret, ami alapján február 15-ig be kell terjeszteni. A 

munkatervet úgy készítettük el, hogy ha beterjesztjük február 15-ig, és lesznek kérdések, 

módosítások, ami miatt nem elfogadható a költségvetés, akkor ez áthúzódik február 23-ra. Nem 

érkezett vélemény. A munkaterv egy vezérfonal. Ha bárkinek bármilyen javaslata, észrevétele van 

jöjjön be, erre egész évben van lehetősége. Minden a jogszabály alapján történt. A kátyúzással 

kapcsolatban megtettük a javaslatot, Szabó Péterrel egyeztettünk. Jövő héten letesszük a megoldási 

javaslatot.  

 

Kovács Attila: Mi rendesen átnézzük a kiküldött anyagokat. A későbbiekben, ha lesz észrevételünk, 

jelezni fogjuk. Megköszönöm Szabó Péter munkáját, aki mindig felkészült és készséges.  

 

dr. Enyedi Mihály: Jogszabály írja elő, hogy február 15-ig be kell terjeszteni. Volt egy olyan 

összeállított anyag, melyet a törvényes határidőn belül be tudtunk terjeszteni. Megköszönöm, hogy 

alaposan átnézitek a kiküldött anyagot.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Azt kérem, hogy a mindenkori Pénzügyi Bizottság elnöke a költségvetés 

tervezésének a kezdetétől legyen bevonva. Nem szerencsés dolog az, hogy ha valamilyen esetleges 

vélt gondolati sorral valakit kizárunk egy rendeletalkotási folyamatból. Ha ezek megtörténnek, 

mindenki elégedett lesz. Nekünk képviselőknek dolgunk az, hogy részt vegyünk, illetve 

ellenőrizzük a rendeletalkotás folyamatát.  

 

Szűcs Dániel: Az SZMSZ szerint minden képviselő részt vett a rendeletalkotásban. Először a 

bizottságok tárgyalják, majd ezt követően a képviselő-testület. Minden képviselővel tudok 

kommunikálni, ha a Pénzügyi Bizottság elnökével is így lesz a jövőben, én nyitott leszek arra, hogy 

együtt dolgozzunk.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Az adott vezető nem válogathatja meg azt, kivel akar és kivel nem 

együttműködni. A sérelmeket le kell tudni zárni, együtt kell dolgoznunk.  

 

Kovács Attila: Nem kell kavarni a szakmaiságot a politikai nézetekkel. Polgármester úr nem vont 

be a költségvetés előkészületeibe. Nem nekem kell kezdeményezni, hogy mikor vannak a 

megbeszélések. Én azt vártam, hogy ha egyeztetések lesznek én is meghívást kapok. Nem ez 

történt. A személyemmel van a problémája Polgármester úrnak. A politikai nézeteket tegyük félre, a 

szakmáról beszéljünk. A költségvetés összeállításában tudtam volna segíteni. A kérdéseinkre 
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megnyugtató választ szeretnénk kapni, hogy utána azoknak az embereknek, akik nekünk teszik fel a 

kérdéseiket, megfelelő választ tudjunk adni.  

 

Szűcs Dániel: Nem politikai nézetkülönbségek miatt van az, hogy bizonyos területeken nehezen 

tudunk együtt dolgozni. Aki látta a múlt heti testületi közvetítést, az önmagáért beszél képviselő úr, 

hogy mi a probléma.  

 

dr. Enyedi Mihály: A szakmai előkészítést a hivatal végzi. Nálunk van meg az az államháztartási 

ismeret, ami alapján előkészítjük a rendeletet és mellékleteit. A felosztható részt hogyan osztjátok 

fel, az a politikai része.  

 

Kovács Mihály: Minket megválasztottak, ezzel együttműködési kötelezettségünk van egymás 

mellett. Nekünk az a dolgunk, hogy a város ügyeit intézzük. A polgármester irányítja a képviselő-

testületi tevékenységet, a képviselők pedig a saját térségüket képviselik. Mind a két fél részéről 

kötelezettség áll fenn, nem szívesség. A költségvetést megszavaztam, ez egy megelőlegezett 

bizalom volt részemről. 

 

Szűcs Dániel: Egyetértek az elhangzottakkal, mindenkinek így kellene hozzáállni.  

 

Batta Attila Viktor: Az, hogy a Pénzügyi Bizottság elnöke már a hivatali előkészületben részt 

vegyen, szívesség. Neki nem kell jelen lennie, amikor elkészült a pénzügyi terv, véleményezheti.  

 

Kovács Attila: A gát megerősítése történik, a Mikes Kelemen utcán keresztül. Az itt lakók kerestek 

meg azzal kapcsolatban, lehet-e a gépjárműveket kisebb súllyal megpakolni, illetőleg lesz-e egy 

esetleges útfelújítás.  

 

Szűcs Dániel: A kivitelező céggel történt tárgyalás, melyen Szabó Péter és Vasas István vett részt. 

Abban az esetben járulunk hozzá a beruházás megvalósításához – az úthasználat tekintetében -, ha a 

Táncsics Mihály utcától a gát közötti szakaszig teljes szélességében, hosszában leaszfaltozzák. A 

kivitelező időt kért az egyeztetésre, majd négy nap múlva jelezték, hogy a vezetőség jóváhagyta.  

 

Szabó Péter: A teljes felület aszfaltozása rögzítésre került, ennek visszaigazolása is megtörtént. A 

munkák várhatóan március végéig tartanak, időjárásra való tekintettel a kivitelező haladékot kért, és 

kapott, május 31. lett a határidő. A Táncsics Mihály út állapotát rögzítettük, esetleges állagromlását 

folyamatosan figyeljük. Rendszámra adtunk ki engedélyt, és elvileg nagy tengelyterhelésű 

kamionok nem járhatnak azon az úton. Várhatóan 480 gépjárműforgalom lesz közel két hónap alatt.  

 

Kovács Attila: Kérem erről a lakosság tájékoztatását.  

 

Szűcs Dániel: A Mezőtúr és Vidéke újságban is megjelenik, de más formában is adunk 

tájékoztatást.  

 

dr. Enyedi Mihály: 2017.09.27-én tettem feljelentés néhány hivatali dolgozó ellen. Jelentem a 

nyomozás lezárult. Tegnapi nap kaptam hivatali értesítést az ügyészségtől arról, hogy vádat emeltek 

ellenük.  

 

Batta Attila Viktor: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a tegnapi nap az Ügyrendi Bizottság 

megvizsgálta a vagyonnyilatkozatokat. Általánosságban renden vannak. Mivel mindenki beadta, 

mindenki szavazhat.  

 

Szűcs Dániel: Köszönöm mindenkinek a munkáját. Nyilvános ülésünket bezárom. 
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